

# Letter on Leading Emergency Project for Pneumonia Infection with Novel Coronavirus

Guang'anmen Hospital, Chinese Academy of Traditional Chinese Medicine:

The "Clinical Evaluation and Research of Traditional Chinese Medicine Intervention in the Recovery Period of COVID-19" project (2020YFC0845000) led by your institution has been filed and funded by the China Agenda 21 Management Center.

According to the work deployment of the scientific research team on the working mechanism of the novel coronavirus joint defense and control, the China Center for Biotechnology Development undertakes the project management of the "Emergency Project for Pneumonia Infected by Novel Coronavirus".

Please do a good job in the implementation of the project, organize the Hubei Provincial Hospital of Traditional Chinese Medicine, the Chinese Academy of Chinese Medical Sciences Traditional Chinese Medicine Data Center, Shanghai University of Traditional Chinese Medicine Affiliated Shuguang Hospital and other institutions, accelerate the various research tasks, provide strong support for the prevention and treatment of COVID-19, and timely report the progress of the project to us.

Contact information: Fang Zihan 88225195

Hereby notify the above.

China Technology Development Center  
11th March, 2020

# 中国生物技术的发展中心

## 关于牵头承担新型冠状病毒感染的肺炎疫情 应急项目的函

中国中医科学院广安门医院：

你单位牵头承担的“新冠肺炎恢复期中医药干预的临床评价研究”项目（2020YFC0845000）已由中国 21 世纪议程管理中心立项和拨款。根据新型冠状病毒联防联控工作机制科研攻关组的工作部署，由中国生物技术的发展中心承担“新型冠状病毒感染的肺炎疫情应急项目”的项目管理工作。

请你单位抓紧做好项目实施，组织湖北省中医院、中国中医科学院中医药数据中心、上海中医药大学曙光医院等项目参加单位，加快推进各项研究任务，为新冠肺炎疫情防治提供有力支撑，并将项目进展及时报送我中心。

联系方式：方子寒 88225195

特此通知。

中国生物技术的发展中心

2020年3月11日

抄送：资管司、社发司、21 世纪中心